
KS Gradišče
Seja sveta KS - Na seji sveta krajevne skupnosti Gradišče so 11.

novembra pregledali 9-mesečno realizacijo plana in dali nekaj pri-
pomb k rebalansu. Poročilo o delu CZ je podal načelnik štaba tov.
Petelin. Orisal je predvsem težave na področju kadrovanja in velike
napore, ki so bili že vloženi in bodo še potrebni, da bi zadeve
vendarle nemoteno stekle.

Sledilo je poročilo o delu komisij. V zvezi z delom komislje za
vzgojo in izobraievan|e je treba predvsem poudariti uspehe pri
povezovanju med osnovno šolo in srednjimi šolami v KS. Komislja
za kulturo, ki skrbi za ogled razstav in obisk kulturnih prireditev
naših krajanov, si bo še bolj kot doslej prizadevala, da bi v povezavi s
Cankarjevim domom, ki stoji na območju naše KS dosegli, da bi
krajani lahko dobili vstopnice tudi za prireditve, kjer je obisk v CD že
vnaprej zagotovljen. Komisija za urejanje prostora in varstvo okolja
in Komisl|a za komunalno gospodarstvo sta vsaka na svojem
področju uspešno opravili vrsto nalog. Ker je področje obeh komisij,
ki tesno sodelujeta, zelo razvejano, raznoliko in obširno so prisotni
zavzeli stališče, da bi tudi v prihodnje delovali samostojno. Menili so,
da ne bi družili komlsije za vzgojo In Izobraževanje In olroiko
varstvo s komisijo za telesno kulturo. Slednja naj bi poslej prevzela
skrb za rekreacijo občanov in se tudi preimenovala v komisijo za
rekreacijo.

Na seji so obravnavali tudi probleme v zvezi z ustanavljanjem
konference delegacij za komunalno skupnost Ljubljanskih občin,
katere sedež naj bi bil v KS Gradišče, a se ta zamisel še ni realizirala v
celoti. ^ * „

Predsedstvo KK SZDL - Na seji 18. novembra je predsedstvo
obravnavalo program dela do konca leta. Seznanili so se tudi s
potekom priprav na volitve in izvolili delegate za občinsko konfe-
renco SZDL. Člani predsedstva KK SZDL so razpravljali tudi o pro-
metnih zagatah in neredu, na katerega bo treba opozoriti odgovorne
dejavnike in odločneje zahtevati, da se zadeve uredijo.


